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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
KVĚTEN 2021 

 
 

 
Termín jednání:  27. 5. 2021 
 
Místo jednání:  R. Svobodové 1444,  Milevsko 
 
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  21:30 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Kamil Vraspír, Roman Komenda, Petr Jindra 
 
Omluven:  Jiří Tlustý 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
  
 

Navržený program jednání:    bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání   Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu   Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů   Dolejš 

 4) Úprava a schválení Jednacího řádu   Dolejš  

 5)  Rozdělení komisí   Dolejš 

 6) Mládežnické projekty, KCTM Vysočina a Jižní Čechy    Dolejš 

  - projekt „Branky 2021“     

 7) Zpráva o čerpání rozpočtu 

  - uvolnění rozpočtové rezervy   Matyáš, Dufková 

  8)  Informace z celostátního VV    Matyáš 

 9) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a seznámil 
nové členy RVV s chodem RVV. Následně VV schválil předložený program jednání.  
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Kamila Vraspíra ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

V rámci tohoto bodu proběhla kontrola zápisu a plnění úkolů z minulého jednání VV. Z kontroly vyplynulo, že 
všechny dané úkoly byly splněny. Mezi členy VV proběhla diskuse ohledně úkolu č. 5/2021 1 – oslovení oddílů 
ohledně práce v jednotlivých komisích. 
 

4) ÚPRAVA A SCHVÁLENÍ JEDNACÍHO ŘÁDU 
Jiří Matyáš předložil členům VV návrh Jednacího řádu. Členové RVV se shodli na úpravě čl. 1. odst 3 – „V prvním 
roce volby je řídícím hejtmanem VV regionu V hejtman Jihočeského kraje ČF. Ve druhém roce volby VV regionu 
V je řídícím hejtmanem VV regionu V hejtman Kraje Vysočina ČF“; dále doplnění věty do čl. 2 odst. 2 – „Ústní 
jednání probíhá zpravidla prezenční formou nebo hejtmané mohou rozhodnout, že ústní jednání bude probíhat 
s použitím elektronických prostředků.“ 
 
Do proběhlé diskusi členové VV hlasovali o znění Jednacího řádu regionu V. 
 
HLASOVÁNÍ: Pro 5 PROTI      0  ZDRŽEL SE 0 
 
RVV schválil Jednací řád v navrhovaném znění. 
  

Úkol 05/2021 1 Ř: Zaslat schválený Jednací řád L. Laštovičkovi a vložit na web 

     Termín: 3. 6. 2021 

               Zodpovídají: Jiří Matyáš 

 

5) ROZDĚLENÍ KOMISÍ 

Lukáš Dolejš pohovořil o vedení a práci jednotlivých komisí a po proběhlé diskusi VV hlasoval předsedy 
jednotlivých komisí. Kamil Vraspír by rád působil jako předseda „Komise přeshraničního rozvoje“, cílem je zavést 
tuto komisi. 

 

LK – Jiří Tlustý; KRR – Lukáš Dolejš; KRD – Michal Pazderník; KŽF – Roman Komenda; KMM – Petr Jindra; DK 
– Jiří Dufek. 

 
HLASOVÁNÍ: Pro 5 PROTI      0  ZDRŽEL SE 0 

 

RVV schválil předložené komise a jejich předsedy. 

 

Všichni členové RVV vyslovili přání, aby zápisy z jednání jednotlivých komisí byly oficiálně dostupné. 

Další diskuse byla vedena ohledně hracích systémů a přihlášek do soutěží na novou sezonu. 

 

Úkol 05/2021 2 Ř: Připravit plány prací jednotlivých komisí a bodově vizi komise. 

     Termín: 10. 6. 2021 

               Zodpovídají: předsedové komisí 
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Úkol 05/2021 3 Ř: Oslovit členy komisí 

     Termín: 10. 6. 2021 

               Zodpovídají: předsedové komisí 

 

Úkol 05/2021 4 Ř: Informovat Lukáše Laštovičku o předsedech komisí 

     Termín: 3. 6. 2021 

               Zodpovídají: Matyáš 

 

   

6) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM VYSOČINA A KCTM JIŽNÍ ČECHY 

Lukáš Dolejš seznámil přítomné s prací KCTM obou krajích, o spolupráci s jednotlivými KÚ. Z diskuse vyplynulo, 
že členové RVV chtějí, aby KCTM pokračovala v nastaveném režimu – člen RVV = člen KCTM. 

 

Michal Pazderník pohovořil o své vizi práce v KCTM Florbal Vysočina – pokračování v práci okolo krajských 
reprezentací – výběr trenérů a střídání míst jednotlivých tréninků. 

 

Úkol 05/2021 5 Ř: Provést změny ve strukturách KCTM. Vyzvat předsedu stávajícího Florbalu Vysočina ke 
svolání Valné hromady spolku Florbal Vysočina z.s. 

     Termín: 17. 6. 2021 

               Zodpovídají: Pazderník, Matyáš 

 

   

Úkol 05/2021 6 Ř: Návrh nového člena Jihočeský florbal Petr Jindra, zápis do OR spolku.  

     Termín: 17. 6. 2021 

               Zodpovídají: Dolejš  

 

Dále v rámci bodu 6 Lukáš Dolejš seznámil přítomné s rozpracovaným projektem Branky 2021. Branky pro projekt 
byly vybrány předchozím RVV, nyní jsou již objednány a jejich distribuce bude probíhat během měsíce června. 

 

 

 

7) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Jiří Matyáš spolu s Petrou Dufkovou vysvětlili přítomným, jak se zpracovává čerpání regionálního rozpočtu a jaké 
výstupy jsou členům RVV dodávány. Čerpání rozpočtu 2021 bylo předloženo dle stávajících přístupných 
informací. 

 

Dále podali informace o připravovaných úpravách rozpočtu 2021, které proběhne v srpnu 2021 a členové RVV 
dostali informace o termínu přípravy „nového“ rozpočtu na rok 2022, která bude probíhat 9–10/2021. 

 

8) INFORMACE Z CELOSTÁTNÍHO VV 

Jiří Matyáš pohovořil o materiálech, které schválil VV ČF, kde se mimo jiné hovořilo o konkrétních soutěžních 
úpravách v sezoně 2021/2022 kvůli covidu. 

 

Dále podal informace ohledně projektu na nákup povrchů pro družstva, na které RVV bude přispívat a jeden 
z požadavků byl, aby 1–2 povrchy šly do našeho regionu pomocí výběrového řízení. 
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9) OSTATNÍ 
- Místo LA 

Členové RVV se shodli, že by se LA měl uspořádat v Telči. 

 

Úkol 05/2021 7 Ř: Oslovit Panský dvůr v Telči (místo RVH) pro potřeby LK na LA. 

     Termín: 3. 6. 2021 

               Zodpovídají: Matyáš 

- Informace o superfinále 
- Informace z jednání manažerů regionů 
- Informace o setkání hejtmanů a RVV v Brně – diskuse ohledně přípravy prezentace pro hejtmany 
- Medializace regionu – do konce černa 2021 bude zpracován článek nebo podcast o novém hejtmanovi na 

Vysočině M. Pazderníkovi (o ostatních členech RVV budou články vycházet 9–10/2021) 

 

Úkol 05/2021 8 Ř: Zpracovat článek nebo podcast o novém hejtmanovi na Vysočině M. Pazderníkovi. 

     Termín: 30. 6. 2021 

               Zodpovídají: Pazderník, Jindra 

- Termíny jednání RVV 
 Červen          17. 6. 2021 
 Září               09. 9. 2021 
 Říjen             07. 10. 2021 
 Listopad        11. 11. 2021 
 Prosinec        02. 12. 2021 

 

Úkol 05/2021 9 Ř: Poslat informace o schválených termínech jednání RVV regionu 5 L. Laštovičkovi 

     Termín: dle úkolovníku RS 

               Zodpovídají: Matyáš 

 

Další jednání RVV: 17. 6. 2021 

 
Jednání ukončeno ve 21:35 hod. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Kamil Vraspír, jmenovaný ověřovatel 


